
OBČNI ZBOR ŠŠD SLOGA NA GIMNAZIJI

Pomanjkanje prostorov
Šolsko leto se je končalo. Koncana je tudi lelosnja sezona za šporl-

nike. Kako smo delali, koliko smo bili uspešni in koliko ne? Kako v
prihodnje? Nismo in nismo mogli do konca izpeljati lekmovanja v ko-
šarki za fanle. Število učnih ur v lelovadnici TVD Partizan je postalo
zelo skromno, saj je bila cena za najem le-te precej višja kot lani. Tako
organizatorji niso dobili ustreznega števila terminov za številne
lekme. Letos tudi nismo organizirali tekmovanja v plavanju. Na žalos«
je bil bazen v Tivoliju ledaj, ko bi nam odgovarjalo, vedno zaseden.

Kljub temu ugomvljamo prek
tristo medrazrednih srečanj (od-
bojka za fante in dekleta, ko-
šarka za dekleta, šah, namizni
tenis, nogomet. streljanje). Ucle-
ležili smo se vrste prijateljskih
srečanj in turnijev, kjer so se naši
športniki in športnice največkrat
dobro odrezali. Ko smo sešteli
točke s posameznih mednarod-
nih tekmovanj, smo dobili skup-
nega zmagovalca — najuspeš-
nejših športni razred je bil 3.c.

Najprizadevnejši športniki so
prejeli skromna priznanja.

Kot že vrsto let nazaj, smo se
ludi letos prijavili na tekmovanje
za najuspešnejše ŠŠD v republiki
in Ljubljani. Vsa leta se je
naša šola koi edina v Ljubljani
vključevala v ta lekmovanja.

Lelos sicer nismo bili tako uspešni
kot prejšnja leta, a že samo sodelo-
vanje in rrajhne razlike v številu do-
seženih točk glede na razvrstitev na
lestvici so spodbuda za naše nadalj-
nje delo.

Da bi segli po najvišjih meslih v
republiki, zaenkrat nimamo možno-
sti, saj nam primanjkuje predvsem
vadbenih prostorov. Tekmovanje v
okviru mesta pa je letos odpadlo.
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